
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-01-29, § 7 

 

 Tid: 29 januari 2009 kl. 13.00 – 13.50 

   

 Plats: Villa Brevik, Lidingö 

   

 Justerat: 3 februari 2009  

  

 

Ulla Hamilton (m) Eva Louise Erlandsson Slorach (s) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m) ordförande  

 

Hugo Nordenfelt (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Daniel Valiollahi (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Karin Karlsbro (fp)  

Eva Louise Erlandsson Slorach (s)  

Malte Sigemalm (s)  

Godfrey Etyang (s)  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (m) tjänstgörande  

Nils Ingelström (m)  

Aysin Hartzell (m)  

Harald Eriksson (m)  

Gustav Åkerblom (fp)  

Hassan Said Mahamed (s) tjänstgörande  

Fredrik Canerstam (s)  

Charles Berkow (mp) tjänstgörande  

Tina Kratz (v)  

  

Förhinder har anmälts av Åsa Romson (mp) vice ordförande, ledamöterna Lena Bring 

(m), Ulla Jöhnk (s) samt av ersättarna Björn Gülich (m), Anders Broberg (kd), Gerd 

Sjöberg-Granlund (s och Carina Paulsson (s). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

Dessutom var biträdande borgarrådssekreterare Karin Dhakal och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 
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Delrapport – Förekomst av allergi- och cancerframkallande ämnen i 

kosmetiska och hygieniska produkter 

Dnr 2008-014228-206 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutade enligt förvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner förvaltningens redovisning. 

 

Ärendets handling   

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 9 december 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag till beslut.  

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gjordes av ledamot Karin Karlsbro (fp) enligt följande:  

 

Vi välkomnar miljöförvaltningens tillsynskampanj beträffande förekomsten av allergi- 

och cancerframkallande ämnen i kosmetika och hygieniska produkter. En fjärdedel av 

de besökta verksamheterna tillhandahöll produkter med förbjudna ämnen. Samtidigt 

som förvaltningen konstaterar att vissa företag nu följer reglerna jämfört med tidigare 

år, fortsätter andra alltjämt att bryta mot reglerna. Det är allvarligt att cancer- och 

allergiframkallande ämnen saluförs. Som konsument måste man kunna lita på handeln. 

De företag som bryter mot dessa regler bör offentliggöras på lämpligt sätt. 

 

 

Särskilt uttalande gjordes av ledamöterna Charles Berkow (mp), Eva Louise 

Erlandsson Slorach (s), Malte Sigemalm (s), Godfrey Etyang (s), Hassan Said 

Mahamed (s) och Stellan F Hamrin (v), enligt följande:  

 

Företag inom kosmetika- och hygienbranschen säljer produkter och håller på med 

kundvård. Kemiska produkter kan få konsekvenser för både den yttre miljön, 

arbetsmiljön och kunderna. Resultaten från bl.a. denna kampanj och ett tillsynsprojekt 

som Arbetsmiljöverket nyligen gjort över nagelterapeuter tyder på att företagen allt för 

ofta inte har tillräckliga kunskaper om de produkter de säljer och hanterar. Problem 

med färgämnen som används inom frisörbranschen har också uppmärksammats. KoH 

branschen har många småföretag och små arbetsplatser. Det är viktigt att nämnden 

avsätter tillräckligt med resurser för fortsatt tillsyn av KoH-branschen. Ansvariga på 

nationell nivå bör uppmärksammas på de brister och förslag till förbättringar som 

kommit fram i denna kampanj.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 



  

 

 

_________________________________ 

 


